
To: Jeffrey Epsteinfieeyacation©gmail.com] 
From: Jean Luc Brunel 
Sent: Mon 10/29/2012 2:20:24 PM 
Subject: FW: Jeffrey 

Translation of Matthieu's email 

I spoke with he doesn't have a good feeling about it, as some people 
will do a google search. 
Also, he doesn't have the network (friendly members) that will speak about him, 
and promote him 
Lang is better for Fiac the for Cercle Interallie! 
He will not be accepted unless if he has the backing of powerful Americans, it 
could be for example, the US Ambassador. The relationship between US and France 
are the foundation of this club. 
The request from US ambassador and another US citizen very well known in high 
society could make it happen, it is the only way 

On 10/28/12 5:52 PM, "Matthieu DE BOISSESON" 
wrote: 

>J'ai parle A it ne sent pas bien les choses, des gens vont 
>pianoter sur Google. 
>Et puis it n'a pas d'appui, de gens qui peuvent parler de lui, faire sa 
>campagne etc..Lang est meilleur pour la Fiac que pour le Cercle 
>Interallie! 
>I1 va etre blackboule s'il se presente, sauf s'il est appuye par des 
>americains puissants, par exemple l'ambassadeur des Etats- Unis.Les 
>relations franco-americaines sont A la base du Cercle.L'appui de 
>l'ambassadeur et d'un autre americain tres chic pourrait faire le passer, 
>mais A cette seule condition. 

>Ce message est envoye par un cabinet d'avocats et peut contenir des 
>informations confidentielles ou couvertes par le secret professionnel. Si 
>ce message ne vous est pas destine, nous vous prions d'en informer 
>immediatement son auteur et de le supprimer avec ses eventuelles pieces 
>jointes sans en conserver de copie. 

>This message is being sent from a law firm and may contain confidential 
>or privileged information. If you are not the intended recipient, please 
>advise the sender immediately and delete this message and any attachments 
>without retaining a copy. 

EFTA_R1_00468935 

EFTA01980700


